



家居網絡

您家中的必需品

限時優惠

家居網絡
每月免費 - \$23

聯邦通訊委員會 (FCC) 開始了一項暫時性的計劃，以幫助符合條件的家庭在Covid-19疫情期間，支付家居網絡服務的費用。

緊急寬頻福利 (EBB) 包括高達每月\$50的網絡服務折扣。

步驟1:

檢查您是否有資格獲得緊急寬頻福利
查看您的家庭是否符合以下任何條件。

步驟2:

申請緊急寬頻福利 (請參閱以下鏈接)
選擇您要如何申請和提交所有必須文件的方式。

步驟3:

查找您附近的寬頻網絡供應商
使用申請表格中的搜索工具，查找提供EBB福利的供應商。

步驟4:

在緊急寬頻福利終止之前作出選擇
您的電訊服務公應商將在EBB終止前約30天通知您。您必須選擇一項新的計劃，否則電訊服務公應商將在30天結束時終斷您的服務。

如果您的家庭符合以下條件之一，則有資格獲得可負擔得起的家居網絡：

- FCC「生命線」用戶或現有的可負擔得起的家庭網絡優惠用戶
- 孩子參與全國學校午餐計劃 (NSLP)
- CalFresh (食品券) 或補充營養援助計劃 (SNAP)
- 加州醫療補助計劃 (Medi-Cal) 或社會安全生活補助金 (SSI)
- 領取培爾助學金 (Pell Grant) 的學生
- 您的家庭年收入低於\$49,000

注意：在申請優惠前，電訊服務公應商不能要求等待期。您可繼續使用手機的「生命線」福利，並獲得緊急寬頻福利(EBB)，以享受家庭網絡服務優惠。



www.internetforallnow.org/applytoday 或
致電866-696-8748立即申請！

*此外，公應商均長期提供以下優惠。請到訪www.everyoneon.org/cett查找在您所在郵政編碼適用的優惠。

Spectrum
844-525-1574
\$23/mo

human-I-T
888-519-4724
\$15/mo

access
from AT&T
855-220-5211
\$10/mo

Frontier
COMMUNICATIONS
855-970-1449
\$20/mo

COMCAST
855-846-8376
\$9.99/mo



Home Internet

A must-have for your family

**LIMITED
TIME
OFFER**
Home Internet
FREE - \$23/mo

The Federal Communications Commission started a temporary program to help eligible families pay for Home Internet service during the COVID-19 Pandemic. **The Emergency Broadband Benefit (EBB) includes up to \$50 a month discount on Internet service.**

Step 1:
Check If You Qualify for the Emergency Broadband Benefit
See if your household fits into any eligible categories below.

Step 2:
Apply for the Emergency Broadband Benefit (see link below)
Choose how you want to apply and submit all necessary documents.

Step 3:
Find a Broadband Provider Near You
Use the search tool in the application to find a company that offers EBB discounts.

Step 4:
Make A Choice Before EBB Ends
Your Internet Service Provider (ISP) will notify you about 30 days before EBB ends. You must choose a plan or the ISP will disconnect your service at the end of the 30 days.

Eligibility for affordable Home Internet service if your home meets one of the following criteria:

- Participant in FCC Lifeline; Participant in an existing affordable Home Internet offer
- Child enrolled in the National School Lunch Program(NSLP)
- CalFresh (food stamp) or Supplemental Nutrition Assistance Program (SNAP)
- Medi-Cal or Supplemental Security Income (SSI)
- Student with a Pell Grant

Note: The Internet Service Provider cannot require a waiting period before applying the EBB discount. You can keep the Lifeline benefit for a mobile phone and get EBB for a discount on Home Internet service.



www.internetforallnow.org/applytoday or
call **866-696-8748** to apply today!

*In addition, the following offers are available long-term. Go to www.everyoneon.org/cetf to find offers in your zip code.

Spectrum
844-525-1574
\$23/mo

human-I-T
888-519-4724
\$15/mo

access
from AT&T
855-220-5211
\$10/mo

Frontier
COMMUNICATIONS
855-970-1449
\$20/mo

COMCAST
855-846-8376
\$9.99/mo